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Rada Gminy Godów 
RG.0002.4.2025 

Protokół XIV/2025 
Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Obrady rozpoczęto 2025-05-29 o godzinie 15:00, a zakończono o godzinie 17:09 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 
Obecni: 
1. Łukasz Balcar 
2. Bogusław Dziędziel 
3. Zbigniew Gajek 
4. Kamil Gąsior 
5. Wiktor Hudek 
6. Beata Jeleń 
7. Sabina Kasprzak-Tecmer 
8. Jacek Kołek 
9. Grzegorz Kopiec 
10. Krzysztof Kubica 
11. Tomasz Nawrat 
12. Danuta Niziołek 
13. Tadeusz Pająk 
14. Katarzyna Skrzyszowska 
15. Magdalena Spandel 
 
Obrady XIV sesji Rady Gminy Godów otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy 
Godów Pan Jacek Kołek. 
Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że zgodnie z art. 20 pkt. 1b ustawy o samorządzie 
gminnym, obrady Rady Gminy są transmitowane na żywo. 
Przewodniczący Rady Gminy J. Kołek przywitał obecnych na sesji: 
- radnych Rady Gminy Godów; 
- władze samorządowe: 
• Pana Mariusza Adamczyk – Wójta Gminy Godów; 
• Pana Tomasz Kasperuk - Zastępcę Wójta; 
• Panią Brygidę Dobisz – Sekretarza Gminy; 
• Panią Beatę Kałusek - Skarbnik Gminy; 
- zaproszonych gości: 
• Pana Mieczysława Widenka Powiatowego Inspektor Nadzoru Budowlanego w Wodzisławiu 

Śląskim; 
• Pana Dariusza Zajda Komendanta Powiatowego Policji w Wodzisławiu Śląskim; 
• Pana Michała Kominek Kierownika Posterunku Policji z Gołkowic; 
• Pana Jacka Filas Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wodzisławiu 

Śląskim; 
• Panią Gabrielę Bała Naczelnik Wydziału Obywatelskiego, Ochrony Informacji Niejawnych i 

Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim; 
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• Pana Zbigniewa Radecki Komendanta Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych w Godowie  
- sołtysów; 
- kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy; 
- Pana Przemysława Pluta – Adwokata; 
- mieszkańców gminy, obecnych na sali oraz tych, którzy śledzą obrady online. 
Przewodniczący Rady J. Kołek stwierdził, iż na 15 radnych, zgodnie z podpisaną listą obecności 
w sesji uczestniczy 13 radnych, wobec czego stwierdził prawomocność obrad. 
Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista osób uczestniczących w obradach XIV sesji Rady Gminy - załącznik nr 2 - 4 do protokołu. 
 
Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 kwietnia 2025 roku. 
4. Działania podejmowane przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowalnego na terenie 

Gminy Godów w 2024 roku. 
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2024 rok: 

1) Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim; 
2) Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wodzisławiu Śląskim; 
3) Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych; 
4) Starosta Wodzisławski. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 

2025 rok; 
3) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadający 
Gminie Godów i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną; 

4) Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Publicznego w Łaziskach 
wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łaziskach; 

5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu 
wspólnej realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 
2021-2027, Oś Priorytetowa IX Fundusze Europejskie na rozwój terytorialny, Działanie 
09.01 Zwiększenie roli kultury i turystyki w rozwoju subregionalnym – ZIT; 

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu 
wspólnej realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 
2021-2027, Oś Priorytetowa IX Fundusze Europejskie na rozwój terytorialny, Działanie 
09.01 Zwiększenie roli kultury i turystyki w rozwoju subregionalnym – ZIT; 

7) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Godowie; 
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8) Projekt uchwał w sprawie wystosowania apelu do Poczty Polskiej o utworzenie placówki 
Poczty w miejscowości Skrzyszów. 

8. Informacja o złożonych interpelacjach. 
9. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
10. Sprawy organizacyjne. 
11. Zakończenie obrad. 
Radni nie nieśli uwag do porządku obrad, przystąpiono do jego realizacji. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 kwietnia 2025 roku. 
Radni zapoznali się z treścią protokołu. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 kwietnia 2025 roku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, 
Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna 
Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Balcar 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. Działania podejmowane przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowalnego na 
terenie Gminy Godów w 2024 roku. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego Mieczysław Widenka, który przedstawił informację 
w zakresie działań Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowalnego na terenie Gminy Godów w 
2024 roku. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pytań nie było. 
 
Ad. 5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2024 rok: 
1) Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda przekazał głos 
Kierownikowi Posterunku Policji z Gołkowic Panu Michałowi Kominek, który przedstawił 
Informację na temat porządku publicznego oraz przestępczości na terenie Gminy Godów w 
latach 2023-2024. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - to może ja jeszcze krótko 
podsumuję, a później odpowiem na pytania Państwa radnych. Jak Państwo zauważyliście w 
prezentacji przedstawionej przez Pana Kierownika, mamy delikatny spadek wykrycia, ogólnie 
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biorąc przestępstw na terenie działania posterunku w Gołkowicach. Zauważcie Państwo, że to 
wykrycie jest na poziomie nawet przeszło 80% wykrycia na terenie działania całej jednostki, całej 
Komendy Powiatowej Policji w Wodzisławiu Śląskim za ostatni rok. To najlepsze miejsce od lat, w 
pierwszej czwórce na Śląsku, a dlatego mały spadek wykrycia, bo też spadek postępowań 
wszczętych i stwierdzonych. Borykamy się cały czas z wakatami w całej jednostce Komendy 
Powiatowej Policji w Wodzisławiu Śląskim, też w Komisariacie w Gorzycach. Jeden wakat na 
posterunku w Gołkowicach, ale cieszę się z tego, że udało nam się wspólnie tutaj z Panem 
Kierownikiem i Komendantem z Komisariatu uzupełnić wakat na dzielnicy i tak naprawdę zespół 
dzielnicowy na posterunku jest już w komplecie. Na dzień dzisiejszy 21 wakatów w Komendzie 
Powiatowej przeszło 7%. Staramy się go uzupełniać na bieżąco, ale jak przychodzą nowi 
policjanci, to też policjanci, którzy już mają wypracowane swoje lata, którzy odchodzą na 
emeryturę i niekiedy jest tak, że dwóch policjantów nowych nie ma, a dwóch odejdzie na 
emeryturę i koło się zamyka. Staram się, żeby ten wakat był jak najmniejszy. W wykroczeniach 
Pan Kierownik przedstawił jak się to ma do ujawniania i karania sprawców tych wykroczeń. 
Naprawdę mnie nie interesują jak, nie interesuje mnie jak policjant zakończy daną interwencję, 
jeżeli chodzi o ujawnianie wykroczenia, czy mandatem, pouczeniem czy skierowaniem wniosku 
do sądu. Mnie interesuje ujawnianie takiego wykroczenia. Nie mogę narzucać policjantowi, ani 
też Pan Kierownik, ani Pan Komendant Komisariatu, w jaki sposób ma zakończyć daną 
interwencję. To policjant decyduje na miejscu, a ja mogę jedynie polecić i egzekwować 
ujawnianie takich wykroczeń. Z reguły skupiamy się na tych wykroczeniach szczególnie 
uciążliwych dla społeczeństwa. Dzielnicowy, jak już wcześniej Państwu mówiłem, Pan Kierownik 
przekazał jeden wakat i już jest Policjant pełniący obowiązki dzielnicowego i za niedługi okres 
czasu będę chciał go mianować na tym etapie. Obszar profilaktyki. Szanowni Państwo, 
korzystając z okazji działamy profilaktycznie we wszystkich obszarach, jeżeli chodzi o jednostkę 
policji, ruch drogowy prewencji, ale także w obszarach kryminalnych. Głównie chodzi tutaj o 
narkotyki, środki, różnego rodzaju używki wśród młodzieży. Ale chciałbym Was prosić, żebyście 
uświadamiali przede wszystkim osoby starsze, bo jest bardzo dużo cały czas oszustw na tak 
zwanego policjanta, ubezpieczyciela, funkcjonariusza CBŚP. Ostatnio się pojawiło nawet na 
strażaka. Uświadamiajcie osoby starsze, żeby nie odbierały telefonów od nieznanych osób, nie 
wdawały się w dyskusję i od razu informowały najbliższe osoby, a najbliższe osoby najlepiej 
wybrać numer 112 albo numer najbliższej jednostki policji i zgłosić ten fakt do nas, a my się już 
tym zajmiemy, bo później już jest ciężko takiego sprawcę zatrzymać i sprawę wykryć. Krajowa 
Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa, chciałem Państwu tylko przedstawić, co też Pan Kierownik 
przed chwilą omawiał na slajdach. Dużo jest takich przypadków, gdzie zgłoszenie to żart, żart 
pomyłka tak to traktujemy. Może to być, przykład może być taki, że ktoś zgłasza rajdy 
samochodowe na terenie rozlewiska wodnego, nie? A my musimy to i tak poświęcić czas, żeby to 
zweryfikować. Czy faktycznie to jest rozlewisko, wejść na mapę w cudzysłowie kliknąć, 
sprawdzić. Także to też zajmuje czasu trochę. A każde zgłoszenie w KMZB mamy obowiązek 
sprawdzać i też tak to czynimy. Uczulam Państwa też, jak będziecie spotykać się z 
mieszkańcami, wiem, że to robicie, że KMZB to zgłoszenie i tak zwane kliknięcie to nie jest 
zgłoszenie interwencji. My to sprawdzamy 3, 4, a nawet 5 razy. Jeżeli coś się dzieje 
niepokojącego teraz już, należy wybrać numer 112 i tam zgłosić interwencję. Jeżeli jest to 
interwencja pilna, to my staramy się w czasie jaki nam narzuciła komenda główna, czyli 9 minut 
30 sekund dojechać na miejsce interwencji i podjąć szybko działania. Ruch drogowy, widzieliście 
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Państwo ile nietrzeźwych kierujących. Nie jest to tutaj na slajdach, które omawiał Pan Kierownik 
jakaś duża liczba, ale dziennie zatrzymujemy kilku nietrzeźwych kierujących. To nie są wierzcie 
mi Państwo wyniki zero, tylko coraz częściej zdarza się, że wynik zaczyna się od 1,5 promila. 
Inaczej, 1,5 mg na litr. To są rowerzyści, osoby poruszające się hulajnogą, autem, motorem, 
motorowerem. Także tak to wygląda i nie będzie żadnego pobłażania. Będziemy surowo takie 
osoby karać, bo te osoby generują bardzo dużo zagrożeń w ruchu drogowym, ale też i w pieszym. 
Z tego biorą się dość poważne wypadki drogowe, czasem i wypadki śmiertelne. Oby tak było. 
Cały czas też to podkreślam i będę podkreślał, że w słupku w wykresie tu jest ofiary śmiertelne 
chciałbym, żeby było zawsze 0. Kończąc chciałbym podziękować Wam wszystkim za wsparcie, 
którego co roku udzielacie Komendzie Powiatowej Policji w Wodzisławiu Śląskim, Komisariatowi 
w Gorzycach i prosić o wsparcie w kwocie 5 tysięcy. Zwracam się do Pana Wójta z prośbą o 
dofinansowanie na nowy pojazd służbowy, żeby służył policjantom na terenie naszego działania. 
Jeżeli są jakieś pytania, to bardzo proszę i ja dziękuję bardzo.  
 
- Radny Gminy Bogusław Dziędziel - dzień dobry Państwu. Ja chciałem się odnieść do Panów 
wypowiedzi, a przede wszystkim jedno pytanie bym chciał zadać. To znaczy, jeśli są kary za 
poruszanie się z quadami po terenach leśnych, to bym prosił powiedzieć, jakie one są, ile 
wynoszą, jak to mniej więcej się przedstawia? A druga sprawa to jest taka, że na zebraniu 
wiejskim w Gołkowicach był taki apel w sprawie kradzieży, które się zaczęły pojawiać właśnie w 
Gołkowicach. M.in. na ulicy, na której mieszkam, na Sobieskiego i tam też był apel o to, żeby się 
kontaktować z tym numerem 112 i muszę stwierdzić, że były widoczne takie apele, były takie 
telefony, bo była interwencja jedna na pewno, którą ja widziałem, którą policja przeprowadziła w 
bardzo szybki sposób. Ale nie wiem jaki tam był jej efekt, ale była ta interwencja. I powiem 
szczerze, że wszyscy, którzy tu są i wszyscy co nas słuchają, żeby po prostu tak jak tam to było 
powiedziane, żeby takie apele, takie telefony wykonywać. Choćbyśmy się nawet pomylili, to 
jednak to jest ważne, żeby zgłaszać takie sytuacje, bo zaczynają się nasilać. Dziękuję.  
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - może się odniosę do 
drugiego pytania. Tak jak już wcześniej powiedziałem, my reagujemy na każde zgłoszenie. To jest 
Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa. Te interwencje, jeżeli to jest interwencja pilna i dzieje 
się to teraz, to tak jak Pan Radny powiedział numer 112 i my reagujemy. Jeżeli chodzi o quady, to 
może Pan Kierownik się wypowie.  
 
- Kierownik Posterunku Policji Gołkowice Michał Kominek - to znaczy powiem tak. Na pierwsze 
pytanie odnośnie do quadów. Quad jest pojazdem, który porusza się po drogach i podlega tym 
samym przepisom, co samochód. Kwestia później tylko jest, czy quad jest zarejestrowany, czy 
nie jest zarejestrowany. Bo jak nie jest zarejestrowany, to możemy przypuszczać od razu, że nie 
ma również OC, a wtedy kary idą w kwotach tysiąca. Przynajmniej od 7 tysięcy wzwyż. Z tym, że z 
tego, co tutaj widzimy, to większość tych quadów jest zarejestrowanych, a żeby też trafić takiego 
quada, to też jest później ciężko. Odnosząc się do drugiego pytania, jeśli chodzi o samego 
Sobieskiego w Gołkowicach. Tam jeden ze sprawców był złapany, był przez nas zatrzymany, 
postępowania w tym toku się toczą. My też również patrzymy ostatnio na to, co się dzieje na 
Facebooku, jeśli chodzi o Gołkowice i kilka razy też się zdarzyło, że dzięki temu gdzieś tam patrol 
został wysłany do sprawdzenia, czy osoby się poruszają, czy nie i kilka już wylegitymowań było. 
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W jednym wypadku byli to akurat złomiarze znani nam z Wodzisławia, także tutaj oni po prostu 
tylko złomu szukali. Ale mamy to na uwadze, jeśli chodzi o sytuację na Sobieskiego w 
Gołkowicach. I tutaj też się odnoszę do Gołkowic, jak i do Skrzyszowa, gdzie też niedawno były 
podobne sytuacje.  
 
- Radna Gminy Beata Jeleń – ja mam pytanie, ponieważ tam było zgłoszenie o grupowaniu się 
małoletnich. Czy trzeba się specjalnie głośno zachowywać, jak to wygląda, ponieważ są to osoby 
małoletnie, jakie są konsekwencje i czy to wystarczą np. 3 osoby. Czy to jest podstawią, żeby 
interweniować. 
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - różnie można to 
interpretować. Powtórzę się, reagujemy na każde zgłoszenie. Jeżeli potwierdzimy czyn w 
przypadku małoletnich bądź małoletnich, jest to czyn karalny. Odnosząc się do porównania, to 
jest wykroczenie popełniane przez osobę dorosłą. Sporządzamy dokumentację w formie notatki i 
posyłamy do sądu rodzinnego i nieletnich, bo nie możemy wykonać już żadnych czynności. 
 
- Radna Gminy Beata Jeleń – czy były interwencje, które zakończyły się kontrolą. 
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - mogły być takie, nie 
jestem w stanie teraz dokładnie powiedzieć, to byśmy musieli przeanalizować. Ewentualnie 
oddam głos Panu Kierownikowi czy ma w tym zakresie wiedzę. Mogło być tak, że zakończyło się 
na pouczeniu. 
 
- Radna Gminy Beata Jeleń – chciałam tylko z mojej strony zwrócić uwagę jest bardzo dużo 
różnica wykrytych narkotyków, a co za tym idzie jest tego więcej w naszym terenie. 
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - wiąże się to z tym, że 
narkotyki z reguły wykrywamy i one są znajdowane przy sprawcach, dlatego jest taki procent 
wykrycia. Albo jest przy danej osobie, ma woreczki strunowe pozamykane w kieszeniach w 
portfelu, a później dokonujemy jeszcze przeszukania w miejscu zamieszkania i tam też 
znajdujemy w miejscu zamieszkania to już znaczne ilości. Także tu jest dlatego taki procent 
wykrycia, że z reguły jest tak, że narkotyki są przy danej osobie czy przy sprawcy. 
 
- Radna Gminy Beata Jeleń – czy zdarza się tak, że jest zgłoszenie, że podejrzewa się, że dana 
osoba ma przy sobie narkotyki. 
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - wpływają zgłoszenia, że 
podejrzewają daną osobę, że posiada narkotyki lub środki zabronione. Zdarzają się jeszcze takie 
sytuacje, że posiadamy zgłoszenia, że osoba taka kieruje pojazdem. 
 
- Kierownik Posterunku Policji Gołkowice Michał Kominek - no tu tylko dodam też, bo na Krajowej 
Mapie Zagrożeń też jest taka opcja środków odurzających. Jedynie co mogę powiedzieć, bo tej 
kwestii też za dużo nie możemy mówić, to było takie zgłoszenie i dzięki temu zgłoszeniu 
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pracujemy nad pewną sprawą, także idzie ku dobremu, jeśli o to chodzi działanie na terenie 
gminy. 
 
- Radna Gminy Katarzyna Skrzyszowska - dzień dobry, ja chciałabym tylko nawiązać. W ubiegłym 
tygodniu mieliśmy zebranie sołeckie w Skrbeńsku, które właściwie w całości mieszkańcy 
poświęcili rozmowie na temat niebezpiecznych turystów, którzy przyjeżdżają do Skrbeńska i no 
niegodnie, tak delikatnie to powiem, niegodnie się zachowują. Więc nie wiem, czy Panowie jakieś 
złożone działania podjęli w ostatnim czasie, ale mam sygnał, że od zebrania turystów nie było. 
Jeśli tak, to dziękujemy i prosimy o nadal chwilo trwaj. Natomiast rzeczywiście to bardzo 
[niesłyszalne], prawda? Ludzie się boją, to jest taki teren spacerowy, tak? I ludzie tam z dziećmi 
spacerują, no a ci goście, no trochę ich odstraszają. Ale chwila jest piękna, więc jeśli coś tam 
podziałaliście, to dziękujemy bardzo i prosimy o więcej.  
 
- Kierownik Posterunku Policji Gołkowice Michał Kominek - jeśli to jest o tym, o czym myślę, to 
problem został rozwiązany. 
 
- Radny Gminy Łukasz Balcar - ja miałbym taką prośbę, żeby podczas kontroli drogowych. Także, 
jeżeli to jest możliwe policjanci zwracali uwagę na samochody, które stały się plagą, te z 
przerobionymi układami wydechowymi. Przed chwilą taki jeden było słychać, silnik pracował na 
niskich obrotach. Hałas czasami jest duży, to nie są fabryczne układy wydechowe. I na hulajnogi 
elektryczne, które to nie tylko u nas w gminie stają się plagą. Wydaje mi się, że czasami są w 
stanie wyprzedzić samochód. Prosiłbym, żeby zwracać na to uwagę. 
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - przy każdej kontroli 
drogowej policjant ma obowiązek i robią to policjanci. Przede wszystkim policjanci ruchu 
drogowego sprawdzają stan techniczny pojazdu i jesteśmy w kropce, jeżeli jest dopuszczony do 
ruchu i ma ważne badanie techniczne. 
 
- Radny Gminy Łukasz Balcar – czyli nie posiadacie sprzętu którym możecie zmierzyć decybele. 
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - decybele możemy 
zmierzyć, tylko Pan mówi o przeróbkach układu wydechowego.  
 
- Radny Gminy Łukasz Balcar - nie, tak, ja mówię o przeróbkach, w sensie o decybelach.  
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - mamy taki przedmiot, 
muszę doprecyzować w Wydziale Ruchu Drogowego, czy on mierzy też decybele, czy mierzy 
spaliny. 
 
- Radny Gminy Łukasz Balcar - mierzy poziom dopuszczalnego hałasu.  
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - czy spaliny czy decybele, 
ale jeżeli Pan by potrzebował takiej informacji, to my Panu odpowiemy.  
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- Radny Gminy Łukasz Balcar – bardzo proszę. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - wczoraj było zebranie wiejskie w Łaziskach i padło 
zapytanie na sławetnej 30 na ulicy Wodzisławskiej w Turzy Śląskiej, czyli Dworcowej w 
Łaziskach. Bardzo często stoi patrol policji. No i dość dużo osób jest złapanych za przekroczenie 
prędkości. Jest to droga szeroka w miarę. Żebyście Państwo wytłumaczyli trochę, jesteśmy na 
wizji, jak działa mapa zagrożeń, na którą się klika. Czy stoicie tam dlatego, że jest tam zgłoszenia 
o przekraczaniu prędkości, że na tej 30. ktoś jedzie 60-70, czy po prostu prewencyjnie sobie sami 
tam dojeżdżacie i stoicie? Trochę bym chciał, żebyście rozwinęli ten temat.  
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - dokładnie to sprawdzę i 
Panu Wójtowi odpowiem też na piśmie, bo to jest ważne. Kolejny raz powtórzę, ale mi w niczym 
to nie przeszkadza, że to powtórzę. Każde zgłoszenie sprawdzamy i śmiem twierdzić, że będą to 
zgłoszenia na KMZB. Polega to na tym, że ci policjanci, którzy realizują zgłoszenia w KMZB i jest to 
na przykład, tak jak Pan Wójt powiedział, przekraczanie dozwolonej prędkości na jakimś odcinku 
drogi. Policjant tam musi być co najmniej 4-5 razy. Jeżeli wszystkie te razy, które, w których 
dniach policjanci potwierdzą i złapią kogoś na przekroczeniu prędkości, czyli mamy zagrożenie 
potwierdzone. Jeżeli przynajmniej dwa razy nie będzie tam przekroczenia prędkości, uważamy to 
za niepotwierdzone. Ale zależy jaka jest częstotliwość, ile ten kierujący przekracza prędkość, o 
ile. Trochę tych czynników jest, żeby zwrócić się np. do zarządcy drogi o zmianę oznakowania, o 
montaż progów zwalniających. Nawet zdarzają się pisma od mieszkańców, żebyśmy 
zamontowali jako policja fotoradar. Tego nie robimy oczywiście.  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - to ja jeszcze uzupełnienie tego pytania. Proszę 
powiedzieć, bo wczoraj zostało takie pismo skierowane do zarządcy drogi czyli do Powiatowego 
Zarządu Dróg czy do Wydziału Komunikacji podpisane przez wszystkich uczestników tego 
zebrania o zniesienie tego zakazu 30. Czy wy zaopiniujecie, bo wiadomo, że jest to projekt 
organizacji ruchu, który jest wprowadzany i w takich sytuacjach również opiniujecie ten projekt. 
Czy wy go zaopiniujecie negatywnie zlikwidowanie tego ograniczenia, czy po prostu pozytywnie? 
Ponieważ jest to prosta droga. Wiemy, że tam są nierówności na tej jezdni, ale nie wiem czy jest 
potrzeba ograniczyć prędkość na tym odcinku.  
 
- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - na pewno się skupimy na 
uwagach mieszkańców, na dokumentacji jaką dostaniemy. Poddamy ją analizie. Mamy 
policjanta, który stricte zajmuje się inżynierią drogową w ruchu drogowym. Nie potrafię teraz 
odpowiedzieć czy zaopiniujemy ją pozytywnie czy negatywnie. Na pewno poddamy ją głębokiej 
analizie i będziemy się też liczyć ze słowem mieszkańców.  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Kolejne pytanie. Prośba, wpłynęło szanowni radni 
pismo o wsparcie finansowe, już poruszaliśmy ten temat o wsparciu finansowym, które 
udzieliliśmy Państwowej Straży Pożarnej, ale tutaj wpłynęła prośba o wsparcie. Ja już 
rozmawiałem z gminą Gorzyce i z gminą Lubomia i oni udzielą takie wsparcia, że jeżeli Gmina 
Godów udzieli. Ale prosiłbym o rozwinięcie Pana Komendanta tematu zakupu samochodów.  
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- Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim Dariusz Zajda - to będzie na razie jeden 
samochód, ale tych samochodów mam nadzieję, że będzie coraz więcej. Jest to samochód 
nowy, testowy. Myśmy go mieli w zeszłym roku na testach. Jest to KIA przerobiona na tak zwaną 
małą trzecią klasę. Ja Państwu wytłumaczę o co chodzi. Jest to samochód tak naprawdę 
dwuosobowy, czyli kierowca i pasażer. Jeden patrol składający się z dwóch policjantów będzie 
się poruszał tym pojazdem. Jest w środku zrobiona, wstawiona pleksa i z tyłu są siedziska z 
tworzywa sztucznego, aby przewozić osoby zatrzymane, osoby doprowadzone w celu 
wytrzeźwienia do izby wytrzeźwień bądź do miejsca zamieszkania, bądź placówki opiekuńczej, 
do placówki medycznej. I opinia policjantów, która jest najważniejsza, którzy testowali ten 
samochód, jest bardzo pozytywna. Nie tylko nasze jednostki, bo ten samochód był testowany w 
32 jednostkach, czyli we wszystkich jednostkach policji na terenie województwa śląskiego i 
dlatego Komenda Wojewódzka zdecydowała się, że będą takie pojazdy zamawiać. Ten pojazd się 
sprawdza i opinia policjantów jest tu wiążąca, dlatego się zwróciłem do Państwa o wsparcie taką 
kwotą na zakup tego pojazdu.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Jacek Kołek - dziękuję Panu Komendantowi, dziękuję Panu 
Kierownikowi. Myślę, że rada pochyli się nad tą prośbą, bo myślę, że bezpieczeństwa nigdy nie za 
wiele. 
 
2) Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wodzisławiu Śląskim; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wodzisławiu Śląskim Jacek Filas, który 
przedstawił Informację na temat podejmowanych działań, współpracy z OSP oraz o stanie 
zabezpieczenia przeciwpożarowego Gminy Godów. Informacja stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
- Radny Gminy Bogusław Dziędziel - ja chciałbym się odnieść do tego sprawozdania Pana 
Komendanta. Szczególnie co do tego magazynu, o którym tutaj, co roku Pani Gabriela Bała nam 
przedstawia jego funkcje, zaopatrzenie i tak dalej. Z tej wypowiedzi Pana się nam nasuwa taki 
wniosek, że faktycznie może inne gminy podchodziły trochę sceptycznie do tego, żeby go 
wyposażać, czyli składać się na te wyposażenie, jakieś pieniążki wydatkować. Chodzi o to jego 
usytuowanie w tym miejscu, gdzie Pan mówi, że ono jest niefortunne. Mimo wszystko jednak 
myślę, że w tym ubiegłym roku ten magazyn zdał niesamowitą, niesamowite zadanie. I chociaż 
trzeba było przerzucić pewną część sprzętu w jakieś centralne miejsce, to jednak te inne 
miejscowości, inne gminy, które niestety nie płaciły na wyposażenie tego magazynu, skorzystały 
z niego. Jak tu słyszymy i Lubomia, gdzie ona ma dość duży problem, jeśli chodzi o zalewanie. 
Zresztą pogoda w zeszłym roku nie tylko nie oszczędziła tych zalewowych terenów, ale również i 
inne. Także jeśli to by był centralny magazyn, może, nie wiem, czy Pan nam jest w stanie zdradzić 
już jakąś lokalizację albo miejsce, gdzie staracie się pozyskać takie miejsce, czy jest taka 
lokalizacja. No i oczywiście też tu mając już możliwość tego powiedzenia. Oczywiście nie 
wszyscy nas z innych gmin słuchają, ale myślę, że tego typu magazyny są konieczne. Wiemy 
dobrze, ile z tych, dzisiaj co prawie chwilę widzimy, że są różne takie tragedie pogodowe, 
zerwania dachów, prądy powietrzne i to się będzie nasilać. I my musimy być w ten sposób 
przygotowani, żebyście wy mogli czymś potrafić nam pomóc. Jestem za tym, żeby takie rozmowy 
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były i żeby ten magazyn był z porządnego zdarzenia i żeby wszystkie gminy się do tego dokładały i 
miasto.  
 
- Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wodzisławiu Śląskim Jacek Filas - z Pana 
argumentacją się naprawdę zgadzam w pełnej rozciągłości. Nie musimy się w tym gronie myślę 
przekonywać co do w ogóle istnienia magazynu. To, że on jest w tej chwili w Osinach, to 
naprawdę bardzo dobre posunięcie sprzeda lat i dzięki temu udało się tutaj część problemów 
rozwiązać, ale no ten magazyn po prostu już się zapchał, że tak brzydko powiem. Blokowanie 
tam jakiegoś sprzętu o większej wartości, no to już jest ryzykowne. My zaczynamy zapychać 
nasze magazyny w JRG Włodzisław, no ale to powoduje z kolei znowu problemy związane z 
lokowaniem naszych samochodów, a szczególnie w okresie zimowym. Jeśli chodzi o lokalizację, 
mówiąc tutaj o centralnym miejscu gdzieś tam w powiecie, no myślę tutaj o komendzie. I to 
działka już jest jakby na to, bo powierzchnia, którą my dysponujemy jako komenda jest na tyle 
duża, że jest możliwość tam dobudowania do istniejących już magazynów i jakby takie pierwsze 
przymiarki były zrobione. Koszt taki bardzo wstępny, który tam został oszacowany to jest 2 
miliony złotych, a więc to tutaj jest też na pewno jakiś niemały wydatek na to, żeby to uruchomić, 
ale myślę, że mogłoby to być takie rozwiązanie docelowe, które by na kolejne wiele lat mogło 
posłużyć i spełniać swoją rolę.  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - ja chciałbym na ręce Pana Komendanta Gminnego 
oraz tutaj Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w imieniu mieszkańców złożyć 
podziękowania za ubiegłoroczne akcje i pomoc, która była świadczona przez Ochotnicze Straże 
Pożarne, Państwowe Straże Pożarne na rzecz naszych mieszkańców w trakcie tej powodzi, bo to 
rzeczywiście był trudny okres, trudny czas dla naszej gminy. Dziękuję.  
 
3) Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych Zbigniew Radecki, który przedstawił 
Informację o stanie zabezpieczenia przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego na terenie 
Gminy Godów. Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pytań nie było. 
 
4) Starosta Wodzisławski. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Naczelnik Wydziału Obywatelskiego, Ochrony Informacji Niejawnych i Zarządzania 
Kryzysowego Gabriela Bała przedstawiła informacja „Powódź w 2024 roku oraz funkcjonowanie 
Powiatowego magazynu zarządzania kryzysowego w przypadku wystąpienia powodzi lub innych 
zagrożeń naturalnych”. Informacja stanowi załącznik nr 9 i 10 do protokołu. 
 
Pytań nie było. 
 
W związku z wyczerpaniem tematu bezpieczeństwa Przewodniczący Rady Jacek Kołek zarządził 
5 minut przerwy. 
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Obrady wznowiono po przerwie. Stan radnych nie uległ zmianie, obrady są prawomocne. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym stanowiący załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pytań do przedstawionego sprawozdania nie było. 
 
Ad. 7. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Kołek poinformował, że wszystkie projekty uchwał otrzymały 
pozytywną opinię Komisji na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 maja. 
 
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Skarbnik Gminy Beata Kałusek - szczegółowe objaśnienia zmian znajdują się na stronie 
Biuletynu Informacji Publicznej jako uzasadnienie do projektów uchwał, więc postaram się tylko 
w takim największym skrócie omówić te poszczególne zmiany. Jeżeli chodzi o Wieloletnią 
Prognozę Finansową, to tradycyjnie załącznik numer jeden został dostosowany do zmian 
wprowadzonych w budżecie gminy od ostatniej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Najważniejsze zmiany oczywiście dotyczą załącznika przedsięwzięć i tutaj mamy zmianę 
największą w zakresie zadania kompleksowe działania w celu poprawy efektywności 
energetycznej budynków użyteczności publicznych w gminach Godów i Mszana. Tak się to 
zadanie nazywa. Tutaj jeżeli chodzi o naszą gminę dotyczy, to zadanie budynku szkoły w 
Skrzyszowie oraz Ośrodka Kultury w Skrzyszowie. Tutaj ze względu na opóźnienia wynikające z 
oceny wniosków, koszty przewidziane na termomodernizację szkoły w Skrzyszowie zostają 
rozbite na dwa lata, czyli w budżecie bieżącego roku na to zadanie typowo dla 
termomodernizacji szkoły w Skrzyszowie pozostaną środki w kwocie 1.671.747 zł, a pozostała 
część nakładów zostaje ustalona w roku 2026, czyli tutaj z dokończenia szkoły i Ośrodka Kultury 
w Skrzyszowie. I tutaj mamy kwotę 5.578.338 zł. Dodatkowo także zwiększyliśmy o niewielką 
kwotę nakłady na inwestycje budowa infrastruktury treningowej i zaplecza przy siedzibie 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Łaziskach. Tutaj zwiększenie o 1.900 zł i nakłady tego roku, czyli 
limit wydatków tego roku wyniesie 2.522.400 zł. Ponadto tradycyjnie w związku już z realizacją 
zaplanowanych zadań i przedsięwzięć dokonano zmniejszenia limitu do zaciągania zobowiązań, 
które obejmują już zawarte umowy, wykonane wydatki i tutaj ustaliliśmy to na zakończenie 
pełnego miesiąca, czyli według stanu na 30 kwietnia 2025 roku. Dziękuję.  
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 
Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr XIV/101/2025 – załącznik nr 12 do protokołu  
 
2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2025 
rok; 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Skarbnik Gminy Beata Kałusek - zmiany budżetu obejmują głównie wprowadzenie dochodów, 
które gmina pozyskała i które przeznacza się na realizację następujących zadań. Tu mamy 60 
tysięcy, to jest Zielona Pracownia w SP w Godowie. Środki te pochodzą z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 12 tysięcy z nagrody za 
przygotowany projekt i 48 tysięcy to już dotacja na realizację tego zadania. Wprowadzamy także 
dochody w wysokości 588.500 zł na zadanie Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych 
w Łaziskach. Koszt budowy według kosztorysów to kwota milion sześćset trzydzieści siedem 
złotych. Ostateczna kwota oczywiście będzie ustalona po przetargu. Kolejna kwota to 120 
tysięcy złotych. Tutaj są to środki z konkursu z inicjatywy sołeckiej na modernizację boiska 
sportowego w Krostoszowicach. Tutaj kwotę tę wprowadzamy tylko i wyłącznie w części 
dochodów ze względu na to, że na dzień złożenia wniosku trzeba było już mieć zabezpieczone 
środki na realizację zadania w stu procentach i tutaj koszt inwestycji został oszacowany na 
kwotę około 240 tysięcy złotych. Ponadto właśnie to co już wcześniej mówiłam w zakresie 
Ośrodka Kultury w Skrzyszowie i szkoły w Skrzyszowie wystąpiła konieczność zmiany 
zaplanowanych dochodów na to zadanie i wydatków. I tutaj zostały środki przesunięte na rok 
2026. Ustanowiono także wydatki na modernizację szatni sportowej w Godowie w kwocie 58 
tysięcy złotych. Wymianę kabla zasilającego na Orliku w Krostoszowicach 17900 zł. I to co już 
mówiłam, o 1.900 zł zwiększono nakłady na budowę infrastruktury treningowej przy OSP w 
Łaziskach. Ponadto mamy możliwość pozyskania środków w ramach LGD Morawskie Wrota i 
tutaj na realizowane w tym zakresie zadanie kino plenerowe, modernizacja wiaty w Skrbeńsku, 
ustalono plan wydatków na 136 tysięcy złotych. Dochody w tym roku nie są wprowadzone ze 
względu na to, że jeżeli rozliczymy, to najwcześniej wpłyną w roku 2026. Dziękuję.  
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2025 rok; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 
Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr XIV/102/2025 – załącznik nr 13 do protokołu  
 
3) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 
spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadający Gminie 
Godów i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną; 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - z uwagi na 
zmianę przepisów dotyczących spłaty tych zobowiązań, uchwała przedstawia takie szczegółowe 
zasady dotyczące powiedzmy spłaty tych zobowiązań dla wszystkich podmiotów, które mają 
jakieś zobowiązania wobec gminy oraz jednostek podległych. Szczegółowe takie zasady zostały 
tam powiedzmy omówione na komisji. Jeżeli ktoś ma ewentualne pytania, to proszę.  
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 
spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadający Gminie 
Godów i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 
Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr XIV/103/2025 – załącznik nr 14 do protokołu  
 
4) Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Publicznego w Łaziskach 
wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łaziskach; 
 
W dyskusji wzięli udział: 
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- Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej Katarzyna Kubica - przekształcenie 
polega na zmianie siedziby Przedszkola Publicznego w Łaziskach. Dotychczasowa siedziba 
mieściła się przy ulicy Powstańców Śląskich 151, od 31 sierpnia Powstańców Śląskich 151a. Ma 
to związek z oddaniem do użytku nowo wybudowanego budynku obiektu Przedszkola 
Publicznego w Łaziskach.  
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Publicznego w Łaziskach wchodzącego 
w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łaziskach; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 
Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr XIV/104/2025 – załącznik nr 15 do protokołu  
 
5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej 
realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, Oś 
Priorytetowa IX Fundusze Europejskie na rozwój terytorialny, Działanie 09.01 Zwiększenie roli 
kultury i turystyki w rozwoju subregionalnym – ZIT; 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Kierownik Referatu Funduszu Zewnętrznych i Zamówień Publicznych Katarzyna Skrobak - 
wskazana uchwała jak i uchwała kolejna są to uchwały konieczne do podjęcia przed 
podpisaniem umów partnerskich. Będziemy aplikować o środki ZIT-owe w naborze na rozwój 
kultury i turystyki. Ta uchwała to jest uchwała partnerska z gminą Gorzyce dla projektu Szlakiem 
Wybitnym, która obejmuje działania w lokalizacjach parku w Godowie i parku w Łaziskach, a 
kolejna uchwała obejmuje partnerstwo z gminą Mszana, w ramach którego będziemy składać 
projekt Fajrant, który obejmuje lokalizację w Krostoszowicach. Obydwa te projekty szacuje się na 
kwotę łączną 5,6 miliona, a będziemy wnioskować, aplikować o środki w wysokości około 4,5 
miliona. Mówię o tych dwóch projektach łącznie.  
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej 
realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, Oś 
Priorytetowa IX Fundusze Europejskie na rozwój terytorialny, Działanie 09.01 Zwiększenie roli 
kultury i turystyki w rozwoju subregionalnym – ZIT; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 
Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr XIV/105/2025 – załącznik nr 16 do protokołu  
 
6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej 
realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, Oś 
Priorytetowa IX Fundusze Europejskie na rozwój terytorialny, Działanie 09.01 Zwiększenie roli 
kultury i turystyki w rozwoju subregionalnym – ZIT; 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej 
realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, Oś 
Priorytetowa IX Fundusze Europejskie na rozwój terytorialny, Działanie 09.01 Zwiększenie roli 
kultury i turystyki w rozwoju subregionalnym – ZIT; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 
Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr XIV/106/2025 – załącznik nr 17 do protokołu  
 
7) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Godowie; 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy Grzegorz Kopiec - Wysoka Rado, skarga na działanie, na działanie Ośrodka 
Pomocy Społecznej została wniesiona w związku z realizacją programu Asystent Osobisty Osoby 
z Niepełnosprawnością. W toku prowadzonego postępowania wyjaśniającego ustalono, że 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Godowie nie był odpowiedzialny za organizację asystencji 
osobistej dla skarżącej, organizowała ją Fundacja Centrum Integracji Społecznej w Godowie. 
Dlatego też rekomendowano uznanie skargi za bezzasadne. Dziękuję bardzo. 
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Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Godowie; 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 
Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr XIV/107/2025 – załącznik nr 18 do protokołu  
 
8) Projekt uchwały w sprawie wystosowania apelu do Poczty Polskiej o utworzenie placówki 
Poczty w miejscowości Skrzyszów. 
 
 dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy Grzegorz Kopiec - Wysoka Rado, przed omówieniem uchwały chciałbym wnieść 
autopoprawkę, ale co było spowodowane dyskusją na ostatniej komisji. Chciałbym, żeby punkt 
drugi uchwały otrzymał następujące brzmienie. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy 
Godów. Prosiłbym o przegłosowanie zmiany tego punktu drugiego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Kołek - Szanowni Państwo Radni głosujemy za poprawką w 
§2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Godów 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmiana § 2 projektu uchwały. Wprowadzona treść "Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi 
Gminy Godów" 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 
Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Radni zagłosowali za wprowadzeniem zmiany. 
 
Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie: 
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Projekt uchwały w sprawie wystosowania apelu do Poczty Polskiej o utworzenie placówki Poczty 
w miejscowości Skrzyszów. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 
Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Zbigniew Gajek, Tomasz Nawrat 
Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr XIV/108/2025 – załącznik nr 19 do protokołu  
 
Ad. 8. Informacja o złożonych interpelacjach. 
Przewodniczący Rady Jacek Kołek powiedział, że nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 
Ad. 9. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy Wiktor Hudek – odczytał oświadczenie podpisane przez Radną Sabinę Kasprzak-
Tecmer oraz Radnego Wiktora Hudka, które zostało złożone Przewodniczącemu Rady Gminy. 
Oświadczenie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
- Przewodniczący Rady Jacek Kołek - szkoda, że nie jest dzisiaj obecny z nami Pan Radny 
Przewodniczący Komisji, który przewodniczy komisjom wspólnym, ale myślę, że na pewno się do 
tego pisma ustosunkuje. 
 
- Radna Gminy Sabina Kasprzak-Tecmer- to pismo, które odczytał Pan Radny Hudek zostało 
złożone w imieniu Pana Radnego i moim. Natomiast, ja nawiązując do słów Pana 
Przewodniczącego, chciałabym tylko podkreślić, że to pismo nie ma charakteru personalnego, 
także to czy Pan Radny, przewodniczący, prowadzący komisję jest czy go nie ma, to jakby nie ma 
dzisiejszego znaczenia. Bo tak naprawdę to pismo jest reakcją na to, co się stało na komisji i 
gdyby ktokolwiek inny w taki sposób też zasugerował nam to, które pytania i kiedy możemy 
zadawać, to to pismo pewnie by brzmiało tak samo. Tak się złożyło, że akurat wypowiedział te 
słowa prowadzący komisję. Także ja bym chciała podkreślić, że bez względu na to, czy pytania są 
trudne, czy są łatwe, bez względu na to, czy one są wygodne, czy one są niewygodne, one mimo 
wszystko na komisjach powinny padać. Bo mieszkańcy rozliczają nas z tego, o czym wiedzą, co 
robimy. I powinni, powinni to wiedzieć. Natomiast wydaje mi się, że dyskusja, nawet jeżeli ona 
bywa burzliwa, to ona się właśnie powinna odbywać na komisjach, bo od tego są komisje. Na 
komisjach możemy zadawać pytania, na komisjach możemy czy nawet powinniśmy analizować, 
powinniśmy się zastanawiać, powinniśmy dyskutować i wiecie Państwo, ja uważam, że nawet 
możemy się posprzeczać czasami, bo to wszystko robimy dla dobra mieszkańców. Także bardzo 
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bym prosiła, żeby poważnie potraktować to nasze pismo, bo ono bardziej jest protestem, ale też 
jest prośbą, żeby nie uciekać się do takich propozycji. Dziękuję bardzo. 
 
- Radna Gminy Katarzyna Skrzyszowska- ja mam właściwie trzy sprawy, to zacznę od końca, czyli 
od pisma. Nie będę tutaj wypowiadać się za Pana Przewodniczącego, ale powiem o moich 
odczuciach, bo ja całą sytuację odegrałam troszkę inaczej. Nie chodziło o to, o zadawanie pytań, 
tylko o sposób zadawania pytań. Jak Pan Radny mówi, że w granicach kultury to właśnie myślę, 
że w tych, zadawaniu tych pytań zabrakło właśnie kultury. I to jest moje zdanie i to jest jedna 
sprawa. Druga sprawa. Chciałam poruszyć Drodzy Państwo, bo my się ciągle skupiamy, już od 
ponad roku tylko i wyłącznie na negatywnych historiach. W ubiegłym tygodniu pojawiła się na 
stronie gminy informacja, że nasza gmina zdobyła tytuł Złotej Gminy na 5. ten Tytuł zdobyło tylko 
15 gmin z całego kraju. Nasza gmina jest jedyną wiejską gminą wśród tej piętnastki. To jest tytuł, 
którego nie można kupić, nie można sobie załatwić. Z tego co wiem badanie było prowadzone 
metodą tajemniczego klienta, więc pracownicy nie byli nawet badani, nie wiedzieli, że są badani. 
Przeprowadzała to Szkoła Główna Handlowa w Warszawie i myślę, że to jest olbrzymi sukces 
naszej gminy, naszych pracowników, dlatego Drodzy Państwo gratuluję Wam i gratuluję Panu 
Wójtowi. I naprawdę jestem dumna i chciałabym żebyśmy po prostu też o takich dobrych 
rzeczach mówili, więc jeszcze raz gratuluję. I trzecia sprawa, do której właściwie krótko 
zobligowali mnie mieszkańcy, którzy byli obecni miesiąc temu na spotkaniu, bo i mieszkańcy i ja 
byliśmy tak zaskoczeni wypowiedzią mieszkanki Gołkowic, która jako jedyna właściwie 
opowiedziała się jakby za zamknięciem tego naszego przedszkola, że nikt nie powiedział głośno 
tej Pani na takiej oczywistej oczywistości, bo Pani się powoływała na to, że no brakuje wygodnej 
świetlicy, gdzie dziecko mogło wygodnie zjeść obiad, ale nikt jej nie powiedział, że jak zniknie 
przedszkole i będzie ta wygodna świetlica, to dziecko będzie mogło w najlepszym wypadku zjeść 
kanapki, które mu zrobi, bo wraz z przedszkolem też zniknie kuchnia. Więc obiecałam 
mieszkańcom, że to dopowiem i dopowiadam. Dziękuję bardzo. 
 
- Radny Gminy Wiktor Hudek - ja tak w nawiązaniu do wypowiedzi Pani Radnej Skrzyszowskiej 
odnośnie do tej jednej Pani w zeszłym miesiącu, to był tylko jeden głos tej jednej Pani 
niezadowolenia. Było tylu rodziców, którzy byli zadowoleni działalnością tej placówki, więc ja 
myślę, że to jest gdzieś tam jakaś mniejszość. Głosy krytyczne zawsze są, ale jak słusznie Pani 
stwierdziła, no jakby była ta świetlica faktycznie po zamknięciu placówki, no to tych obiadów 
faktycznie nie będzie. Dziękuję. 
 
- Radna Gminy Beata Jeleń - ja tylko odnośnie do tego pisma. Chciałam tylko powiedzieć, że 
każdy z radnych zasiadając w tej radzie zna swoje prawa i obowiązki, wie kiedy może głos zabrać, 
kiedy nie. Mieliśmy nawet stosowne szkolenia, także myślę, że wypowiedź Pana 
Przewodniczącego na komisjach to była taka sugestia. Właśnie chodziło to o kulturalne 
zadawanie pytań i nie było to jakieś wymuszanie. Ja jeszcze nie opuściłam żadnej sesji, żadnej 
komisji i nigdy nie miałam problemu z zadawaniem pytań, mimo że czasem mnie uciszano i 
wiem jak to wygląda. Wiemy, zawsze są dyskusje, ale nie poczułam się tak, że nie mogę zadać 
pewnego pytania, że ktoś mi coś narzuca. Także po drugie osoby, które startują na radnych 
myślę, że to nie są jakieś osoby zamknięte w sobie, które po prostu boją się wyrazić swoją opinię 
na jakikolwiek temat. Dziękuję. 
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- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Szanowni radni. Ja też inaczej, inaczej odebrałem 
akurat tą wypowiedź na ostatniej komisji, bo tam była sugestia, ale nie to, że nie wolno zadawać 
pytań, bo pytania po to się spotykacie i po to my tak samo przychodząc na te komisje i 
odpowiadając na te pytania, bo gdyby tak nie było, to moglibyście spotykać się tylko w gronie 
radnych bez, bez kierowników referatu czy zarządu i dyskutować nad uchwałami. Po to się 
spotykamy, natomiast sugestia była taka, że jeżeli ktoś ma wątpliwości nad projektem jakiejś 
uchwały czy jakiegoś dokumentu przygotowanego przez urząd, to są telefony i można wykonać 
wcześniej również telefon do danego pracownika, kierownika, którzy zawsze służą wam pomocą 
i odpowiedzią na wszelkie nurtujące was pytania. A nie jakieś, nie wiem, kneblowanie słów czy 
wypowiedzi i żeby ktoś nie pozwalał wam na tego typu wypowiedzi. Także całkowicie odebrałem 
inaczej tą dyskusję na ostatniej komisji. Chciałbym podziękować Pani Radnej Katarzynie 
Skrzyszowskiej w imieniu pracowników, bo ja, prawdopodobnie ja nie byłem ankietowany. Ale 
cieszę się jak dzięki pracy moich pracowników Urzędu Gminy osiągamy sukces i gdzieś 
otrzymujemy jakąś nagrodę, także podziękowania szczególnie dla pracowników. Myślę, że 
ankietowany był Referat Funduszy Zewnętrznych i osoby, które się zajmują obsługą inwestora. 
Także gratulacje dla i podziękowania dla moich pracowników. Tutaj kieruję te słowa i zawsze się 
cieszę jak uzyskujemy jakieś nagrody. Natomiast mówicie tylko jedna osoba. No ostatnio 
słyszałem, że jedna osoba złożyła skargę na prace, funkcjonowanie komisji chociaż dziwię się, 
bo dane na temat komisji, znaczy komisji. No tak, komisji obwodowych do głosowania 
funkcjonują, wszyscy wiedzą, można w każdej chwili zmienić. Były trzy komisje na parterze, jedna 
na piętrze i to też jedna skarga, a przekłada się to, że gdzieś tam dostępności nie było, czy tak jak 
na wczorajszym zebraniu wiejskim o przystanek autobusowy, ale pewna osoba, która z reguły 
wypowiada się krytycznie na temat pracy urzędu, też powiedziała, że ktoś nie wnioskował o wiatę 
przystankową. Także cieszę się, jeżeli zwracacie też uwagę, oprócz ganienia pracy urzędu, jeżeli 
są jakieś pozytywne strony i pozytywny wizerunek naszego urzędu, bo to nie jest tylko wizerunek 
urzędu, ale całej gminy, czyli wszystkich mieszkańców i tak samo pracowników, mojej osoby i 
Rady Gminy. Dziękuję bardzo. 
 
Ad. 10. Sprawy organizacyjne. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Gminy Jacek Kołek wyznaczył terminy kolejnych posiedzeń: 
- 23 czerwca 2025 o godz. 15:00 wspólne posiedzenie Komisji 
- 27 czerwca 2025 o godz. 12:00 sesja Rady Gminy Godów będzie to sesja absolutoryjna. 
 
Ad. 11. Zakończenie obrad. 
Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad oraz braku dalszych głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Gminy Godów podziękował za udział w sesji, po czym zamknął obrady XIV 
sesji Rady Gminy Godów.   
 
 
 
 
Przygotował: Agnieszka Mitko 


